
Side 1 
 

Agenda Bestyrelsesmøde 

Dato: 11/04/2023 kl. 18.30 Afbud: Mette og Allan 

Sted: HRK-kontor  

Punkter:  

Nyt fra formanden 

 

- Husk at bestyrelsens drøftelser er fortrolige 

 

Klubbens økonomi 

 

- Saldobalance - den ser fin ud og vi har endnu ikke brugt af vores kassekredit. 

- Pony-erstatningskrav –Dorte. Ikke landet endnu.  

- Afregning klubmesterskab – Ida. Afsluttet 

- Afregning vinterspringstævne og dressur stævne-Ida Tallene er ikke færdig 
endnu, men der er overskud på begge. 

- Beslutning om at lade energitillæg bortfalde efter varsling af beslutning om 
prisstigning på boksleje med 500 kr. om måneden -Dorte. Beslutning: 400kr for 
almindelige bokse/udebokse og 600kr for vinduesbokse. Desuden 2000kr i 
engangsbeløb for at flytte til vinduesboks + 300kr for boksflyt generelt. 

- Træpiller er faldet i pris – pensionærer ønsker mulighed at vælge træpiller frem 
for spåner – skal vi genindføre? -Dorte ja, det kan genindføres når priserne 
balancerer. Der kan købes supplerende som fast tillægsydelse. 

 

Beretning fra udvalg 

 

- Juniorudvalg/Victoria 30 svarede på skemaet men desværre kun en fra rideskolen. Der 

ønskes flere arrangementer for alle f.eks. fælles skovture, overnatning, pizzaaften mv. 

- Stævneudvalg/Ida næste stævne i pinsen pony spring holdmesterskab. Klubmesterskab 

med stævnemedlemmer er i planlægningsfasen. Ida rykker for at propositioner kommer på 

Go. 

- Festudvalg/Ida ikke noget nyt men fællesspisning i forbindelse med arbejdsweekend 

- Cafeudvalg/Ulla 

- Aktivitetsudvalg/Ulla&Marie Hestetandlæge Heidi Nielsen kommer lørdag den 29. april og 

holder foredrag om hestetænder og bid. Heidi er forfatter til bogen ’Tænder, bid og 

trenser’. 

- Sponsorudvalg/Dorte 

- Fondsudvalg/Vedligeholdelsesudvalg/Dorte Der er en række ansøgninger ude bl.a. stolper 

til sommerfolde, maling, nye hårde hvidevarer, ridebanebunde m.m. De to udvalg er blevet 

kombineret, da de fleste midler søges til vedligehold. 

- Rideskoleudvalg kommer – Mia-Louise 

- Medie- & Kommunikationsudvalg oprettes/Charlotte med hjælp fra Mia-Louise. Der laves 

et oplæg, som vi kigger på samlet i bestyrelsen. 
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Personale 

 

- Information om afskedigelse af Joachim. Der er en løsning på vej, så vi kan holde 

regnskabet her i huset og så nogle af de opgaver som Bettina pt. har påtaget sig kan 

blive overdraget. 

- Information om håndtering af bogholderfunktionen. Marie-Louise hjælper med at holde 

tingene ajour indtil ny ansættelse er på plads. 

- Monica retur fra barsel – forretningsudvalg holder samtale med Monica. Returdato er 

slut juli. 

- Personalepleje staldpersonale– kan vi aftale f.eks. 500 kr. om måneden mod aflevering 

af kvitteringer for indkøb – Dorte Aftalt 

 

Rideskolen 

        -Info fra rideskole rep. -Mia-Louise 

        -Indkøb af ny rideskole hest efter Ejner som er aflivet – pony på prøve – ser lovende ud 

Clara og EQ har skrevet argumenter for flere heste/ponyer – 75.000kr som bevilliges. Der 

forsøges at lave afbetaling over tre gange. 

Der foreslås en separat opsparing til køb af heste/ponyer – penge, som kommer ud af 

rideskoleaktiviteter kan allerede læses ud af budgettet, men er for nu ikke ”låst” til 

indkøb.  

Der laves et rideskoleudvalg, som vil stå for aktiviteter mv. 

Ansøgt om Aktiv sommer de sidste to uger af sommerferien 

Fuld booket ridelejr 12 deltagere 

Drop-in hold planlagt 

Ridemærker tænkes opstartet 

Energitillægget bliver også permanent for rideskolen 

 

Drift 

 

Henvendelse fra kommunen om miljøtilsynet: Status: 

- Jordprøver skal foretages af sagkyndig certificeret virksomhed (Ulla). Kommunen har 

godkendt planen og prøverne vil blive udtaget snarest. 

- Erklæring fra sagkyndig om beton tilstand i møddingskummerne – sagkyndig 

erklæring skal sendes til kommune.  (Ida) Pensionær vil prøve at finde en i sit 

netværk som er betonkyndig, og som kan fuge 

- Overdækning af mødding (Dorte) Der er ikke en egnet løsning så Dorte går i 

tænkeboks. 

 

Vedligehold 

 

- Dorte Grona: vedligeholdelsesplan med estimerede udgifter er under udarbejdelse 
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- Ok til at få lavet de elektriske ting som ikke kom med i tilbud fra start – merudgift på ca. 

11.000 kr. -Dorte ja det skal laves 

 

                 Henvendelser fra medlemmer og andre 

 

- Mail 28. marts 2023 fra medlem om opkrævning af beløb i forbindelse med boksskift. Vi 

holder fast og Ida snakker med pensionæren 

- Mail 31. marts 2023 fra medlem vedrørende udtagelse fra konsum. Der skal laves en 

tillægskontrakt til heste, som er udtaget til konsum. Charlotte kigger på det og hvilke 

informationer, som skal meldes ud. 

 

Diverse  

 

- Nyt køkken cafe – Gjørup- Status/Ida Gjørup kommer herop og kigger på køkkenet 

sammen med Nicole. Dato ikke sat. 

- Information om tidligere bestyrelses beslutning om personalerabat på boksleje. - Dorte 

- Status aktionsliste 

- Ønske fra staldpersonale om indkøb af walkie talkies (1489 kr.) – Dorte tjekker op på 

holdbarhed men ellers ok 

- Må vi/vil vi sætte bogstaver op på udendørsdressurbanen? – Ida tjekker op 

- Bestyrelsens strategi i forhold til kommunikation om hestevelfærd og tiltag på HRK 

(”holdning” til udtalelse fra Det Dyreetisk Råd). Udtalelse om brug af heste til sport 2023 

afventer DRF´s anbefalinger og snakker videre om emnet på næste BM. 

- Arbejdsweekend 13. og 14. maj. 

 

 

 

 

 

 

 

https://detdyreetiskeraad.dk/udtalelser/udtalelse/pub/vis/publication/udtalelse-om-brug-af-heste-til-sport-2023

